
RADA MIAST A MARKI
AI. J. PIIsud5klego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

uio]. Mazowieckie PROTOKOL Nr 40
z XL sesji Rady Miasta Marki,

kt6ra odbyla sif w dniu 12 maja 2010 roku

o godzinie 1300, Przewodniczaca Rady Miasta Marki Maria Przybysz - Piwko
otworzyla XL sesje Rady Miasta. Przywitala stalych czlonkow Rady oraz przybylych gosci
(sklad Rady Miasta Marki 21. radnych). Listy obecnosci radnych oraz gosci stanowia
zalacznik nr I do protokolu. Po stwierdzeniu quorum Przewodniczaca Rady przedstawila
porzadek obrad:

I. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXXVIII sesji z dnia 17 marca 2010 roku.
5. Przyjecie protokolu z XXXIX sesji z dnia 7 kwietnia 2010 roku.
6. Inforroacja z dzialalnosci Bunnistrza Miasta Marki (Druk nr 477).
7. Prezentacja wstepnej analizy potrzeb oraz mozliwosci w zakresie realizacji

przedsiewziecia polegajacego na budowie Kompleksu Szk61 w Markach
i zarzadzaniu nim.

8. Rozpatrzenie Sprawozdania Burroistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta
Marki za 2009 rok (Druk nr 460):

a) przedstawienie przez Burroistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania
budzetu miasta Marki za 2009 rok,

b) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
w sprawie Sprawozdania,

c) zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium,
e) dyskusja,
f) podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXVII365/2010 Rady Miasta
Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok
(Druk nr 476).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie remontu pornnika ,,10 powieszonych"
w Markach usytuowanego na skwerze przy narozniku ulic Ignacego Paderewskiego
i Marszalka J6zefa Pilsudskiego (Druk nr 480).

II. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyznania pierwszenstwa w nabywaniu
lokali uzytkowych stanowiacych wlasnosc Miasta Marki oraz okreslenia zasad
sprzedazy (Druk nr 452).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wolominskiemu (Druk nr 469).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wolorniriskiemu (Druk nr 470).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazw ulic drogom wewnetrznym,
stanowiacym wlasnosc Gminy Miasta Marki (Druk nr 468).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchornosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 479).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 471).
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17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 475).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 478).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 472).

20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mieme
komunalne (Druk nr 473).

21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uzyczenia lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 474).

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Kur na dzialalnosc
Burmistrza (Druk nr 463).

23. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Klimkiewicz
na dzialalnosc kierownika Zakladu Uslug Komunalnych (Druk nr 464).

24. Interpelacje i zapytania radnych.
25. Sprawy rozne.
26. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Radny Marek Kroczek zaproponowal, aby projekt uchwaly w sprawie remontu pomnika ,,10
powieszonych" w Markach usytuowanego na skwerze przy narozniku ulic Ignacego
Paderewskiego i Marszalka J6zefa Pilsudskiego (Druk nr 480), zostal rozpatrzony w punkcie
4. porzadku obrad.

Po kr6tkiej dyskusji sformulowany zostal nastepujacy wniosek:
• dotychczasowy punkt 7. porzadku obrad zostanie rozpatrzony jako punkt 6.,
• dotychczasowy punkt 10. porzadku obrad zostanie rozpatrzony jako punkt 7.,
• dotychczasowy punkt 6. porzadku obrad zostanie rozpatrzony jako punkt 8.,
• dotychczasowy punkt 8. porzadku obrad zostanie rozpatrzony jako punkt 9.,
• dotychczasowy punkt 9. porzadku obrad zostanie rozpatrzony jako punkt 10.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie ww. wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 16
przeciw- 0
wstrzymuj acych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P.Chojnowski, R.Korotko,
KKedzierski, M.Szczepanowski).

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
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4. Przyjecie protokolu z XXXVIII sesji z dnia 17 marca 2010 roku.
5. Przyjecie protokolu z XXXIX sesji z dnia 7 kwietnia 2010 roku.
6. Prezentacja wstepnej analizy potrzeb oraz mozliwosci w zakresie realizacji

przedsiewziecia polegajacego na budowie Kompleksu Szk61 w Markach
i zarzadzaniu nim.

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie remontu pomnika ,,10 powieszonych"
w Markach usytuowanego na skwerze przy narozniku ulic Ignacego
Paderewskiego i Marszalka J6zefa Pilsudskiego (Druk nr 480).

8. Infonnacja z dzialalnosci Bunnistrza Miasta Marki (Druk nr 477).
9. Rozpatrzenie Sprawozdania Bunnistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta

Marki za 2009 rok (Druk nr 460):
b) przedstawienie przez Bunnistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania

budzetu miasta Marki za 2009 rok,
c) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

w sprawie Sprawozdania,
d) zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
e) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium,
f) dyskusja,
g) podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXVV365/2010 Rady
Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na
2010 rok (Druk nr 476).

11.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyznania pierwszeristwa w nabywaniu
loka1i uzytkowych stanowiacych wlasnosc Miasta Marki oraz okreslenia zasad
sprzedazy (Druk nr 452).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Wolominskiemu (Druk nr 469).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Wolominskiemu (Druk nr 470).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazw ulic drogom
wewnetrznym, stanowiacym wlasnosc Gminy Miasta Marki (Druk nr 468).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchornosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci grnntowej
(Druk nr 479).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 471).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 475).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 478).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 472).

20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 473).

21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uzyczenia lokalu uzytkowego
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 474).

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Kur na dzialalnosc
Burmistrza (Druk nr 463).
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23. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Klimkiewicz
na dzialalnosc kierownika Zakladu Uslug Komunalnych (Druk nr 464).

24. Interpelacj e i zapytania radnych.
25. Sprawy rozne.
26. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XXXVIII sesji z dnia 17 marca 2010 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 38 z XXXVIII sesji Rady Miasta
Marki z dnia 17 marca 2010 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 10
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P.Chojnowski, R.Korotko,
K.Kerdzierski, M.Szczepanowski).

Protokol z XXXVIII sesji Rady Miasta Marki z dnia 17 marca 2010 roku zostal przyjety.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z XXXIX sesji z dnia 7 kwietnia 2010 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 39 z XXXIX sesji Rady Miasta
Marki z dnia 7 kwietnia 20 I 0 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 11
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych (nieobecni: P.Chojnowski, R.Korotko,
K.K"dzierski, G. Mlodzianowski, M.Szczepanowski).

Protokol z XXXIX sesji Rady Miasta Marki z dnia 7 kwietnia 2010 roku zostal przyjety.

Pkt 6. Prezentacja wstepnej analizy potrzeb oraz mo:iliwosci w zakresie realizacji
przedsiewziecia polegajacego na budowie Kompleksu Szk61 w Markach i zarzadzaniu
nim.

Wstepna analiza stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze na sesji w dniu 3 marca 2010 roku firma
Investment Support zaprezentowala szczeg61y zwiazane z finansowaniem przedsiewziec
inwestycyjnych w ramach partnerstwa publiczno - prywatnego; rozwazana byla w6wczas
kwestia, czy budowa nowego gimnazjum w Markach moglaby bye zrealizowana w oparciu
otaki program; zlecone zostalo kontynuowanie analiz, a ich efektem jest wstepna analiza
potrzeb oraz mozliwosci w zakresie realizacji przedsiewziecia polegajacego na budowie
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Kompleksu Szk61 w Markach i zarzadzaniu nim; w ramach tej analizy firma odniosla sie do
kwestii dotyczacych lokalizacji gimnazjum (Marki Poludniowe lub ul. Wsp6lna) oraz sposobu
finansowania przedsiewziecia (ze srodkow wlasnych lub w systemie partnerstwa publiczno
prywatnego).

Pan Andrzej Nowaczek, GI6wny analityk w Firmie Investment Suport poinformowal,
ze w prezentacji zostana przedstawione: glowne wnioski wynikajace z analizy zwiazanej
z wielkoscia szkoly (istotny element wplywajacy na ewentualna formule realizacji
inwestycji), argumenty za i przeciw poszczeg6lnym lokalizacjom oraz mozliwe formuly
finansowania zadania i skutki finansowe dla budzetu miasta.

Pan Tomasz Sawicki, analityk finansowy firmy Inwestment Suppot, przedstawil wyniki
wstepnych badan, kt6re skupialy sie gl6wnie na potrzebach budowy nowego kompleksu szk61
oraz mozliwosciach realizacji tej inwestycji z uwzglednieniem sytuacji budzetowej miasta;
z analiz wynika, ze dla miasta Marki potrzebny jest obiekt dla 700 (do 1000) uczni6w
(z mozliwoscia budowy drugiego budynku); inwestycja powinna rozpoczac sie jak
najszybciej ze wzgledu na bardzo zle warunki, w jakich funkcjonuje obecnie Zesp61 Szk61
nr I w Markach; budowa kompleksu szk61 w Markach Poludniowych przy
ul. Zygmuntowskiej jest mozliwa dopiero po uchwaleniu zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego, poniewaz teraz wystepuja tam ograniczenia planistyczne,
wymagajace duzej powierzchni biologicznie czynnej, co oznacza, ze taki duzy obiekt teraz
nie moze tam powstac; w zwiazku z powyzszym rekomendowana jest budowa kompleksu
szk61 przy ul. Wsp6lnej ze wzgledu na to, ze jest mozliwosc natychmiastowego przystapienia
do prac;
obecnie opracowywane sa szczegolowe analizy prawno - finansowe reaIizacji tego
przedsiewziecia i jednoczesnie prowadzone sa wstepne konsultacje z potencjalnie
zainteresowanymi podmiotami; po zakonczeniu tych dw6ch elementow, wydana zostanie
ostateczna rekomendacja, co do najIepszego sposobu realizacji przedsiewziecia;
biorac pod uwage zaplanowane w WPI inwestycje, proponuje sie realizacje przedsiewziecia
w formuIe partnerstwa publiczno - prywatnego, co daje mozliwosc zrealizowania zadania
znacznie szybciej.

Radny Pawel Chojnowski zapytal, dlaczego przy zakupie nieruchomosci pod budowe
gimnazjum w Markach Poludniowych Rada Miasta nie miala informacji, ze nie mozna tam
budowac?

Burmistrz Janusz Werczyriski odpowiedzial, ze to stwierdzenie jest nieprawdziwe, poniewaz
mozna budowac na tej nieruchomosci, ale ograniczeniem jest uchwalona w planie duza
powierzchnia biologicznie czynna;
Burmistrz przypomnial, ze jego intencja, z ktora zgodzila sie Rada Miasta bylo zmierzanie do
takiej struktury, w kt6rej docelowo w Markach beda funkcjonowaly dwa gimnazja; sprawa
budowy nowego obiektu oswiatowego dla Zespolu Szk61 nr 1jest sprawa niezwykle pilna;
niezwykle istotnym elementem przy realizacji takiego przedsiewziecia jest koszt zakupu
nieruchomosci; miasto dysponowalo gruntem przy ul. Wsp6lnej i przy akceptacji Rady
Miasta zostal ogloszony przetarg na opracowanie projektu budowy gimnazjum wraz
z otoczeniem w Markach przy ul. Wsp6lnej; w tym czasie niespodziewanie rani Elzbieta
Jasinska zaproponowala Gminie zakup nieruchornosci 0 powierzchni 29063 m na poludniu
Marek i w6wczas doszlismy do wniosku, ze ta nieruchomosc moze bye dobra lokalizacja dla
celu publicznego, np. gimnazjum lub innych obiekt6w oswiatowych; juz w6wczas wiadomo
bylo, ze pewnym mankamentem na tym terenie sa zapisy miejscowego planu
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zagospodarowania przestrzennego, ale do czasu podjecia decyzji 0 budowie gimnazjum
w tym miejscu (za Iat kilka czy kilkanascie lat) konieczna bedzie zmiana planu; wowczas
radny Pawel Chojnowski zlozyl wniosek 0 zmiane lokalizacji budowy nowego gimnazjum
z ul. Wsp6lnej na poludnie Marek przy ul. Zygmuntowskiej i taka decyzja zostala podjeta
przez Rade Miasta;
Burmistrz zaproponowal, aby Rada Miasta po zapoznaniu sie z analiza, w wyniku dyskusji
zdecydowala, jakie kroki nalezy podjac w sprawie finansowania tej inwestycji; biorac pod
uwage inwestycje zapisane w WPI, to w ciagu najblizszych 3-4 lat nie bedzie nas stac na
wybudowanie gimnazjum z wlasnych srodkow, wiec partnerstwo publiczno - prywatne moze
bye dobrym rozwiazaniern.

Radny Marek Mank stwierdzil, ze przedstawione w prezentacji koszty realizacji zadania sa
zawyzone; jego zdaniem nie stac nas na partnerstwo publiczno - prywatne;
potwierdzil, ze Rada Miasta wiedziala 0 ograniczeniach (duza powierzchnia biologicznie
czynna) zapisanych w planie zagospodarowania przestrzennego dla Marek poludniowych;
zmiana planu moze nastapic dose szybko, poniewaz juz jest prawie gotowe studium
uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania terenu, wiec nalezy przystepowac do zmiany
planu, a w tym czasie nalezy realizowac wiele innych rzeczy; wedlug radnego analiza
stronniczo wskazuje jako lepsza lokalizacje przy ul. Wsp6lnej, gdzie jest np. bardzo slaba
komunikacja; jego zdaniem pierwsza powinna powstac szkola na poludniu Marek; trzeba
urealnic ceny i mozna budowac etaparni z mozliwoscia dobudowania skrzydla,

Pan Andrzej Nowaczek zwrocil uwage, ze w analizie przedstawione sa calkowite koszty:
finansowanie budowy i eksploatacja szkoly przesz 20 lat.

Pan Tomasz Sawicki odpowiedzial, ze kwoty nie sa zawyzone (wyniki przetarg6w to kwoty
netto) sa to koszty szacunkowe; zauwazyl, ze obydwie lokalizacje maja wady i zalety, ale
glownym argumentem za lokalizacja przy ul. Wsp61nej jest fakt, ze prace mozna rozpoczac
natychmiast - to przesadza 0 tej rekomendacji; podkreslil, ze analizy zostaly wykonane na
podstawie dokument6w otrzymanych z gminy;

Radny Jacek Orych nie zgodzil sie z argumentarni radnego Marka Manka; jego zdaniem
budowa gimnazjum przy ul. Wsp61nej jak najbardziej rna sens i nalezy rozpoczac inwestycje
w najszybszym mozliwym terminie; zmiana planu zagospodarowania przestrzennego
w przeciagu roku jest nierealna.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko powiedziala, ze w najblizszym czasie
konieczna jest budowa gimnazjum ze wzgledu warunki, w jakich funkcjonuje Zespol Szkol
nr I; jej zdaniem nalezy wrocic do koncepcji budowy gimnazjum przy ul. Wsp6lnej;
natomiast przy zmianie planu zagospodarowania przestrzennego dla poludniowej czesci
miasta, szczeg61nie w okolicach ul. Zygmuntowskiej nalezy zadbac 0 takie zapisy, aby
stworzyc dobre warunki dla inwestycji przeznaczonych na cele oswiatowe, edukacyjne, czy
sakralne; zdaniem Przewodniczacej w tej chwili nie stac miasta na natychmiastowe
przystapienie do tak kosztownej inwestycji ze wzgledu na brak srodkow i dlatego nalezy
doglebnie przeanalizowac przystapienie do partnerstwa publiczno - prywatnego.

Burmistrz Janusz Werczynski zwrocil uwage, ze kiedy pojawi sie analiza finansowa PPP
bedzie mozna zdecydowac, czy wybrac te formule, ale do tego czasu trzeba zdecydowac
o lokalizacji gimnazjum; zdaniem Burmistrza warto wrocic do debaty zwlaszcza, ze
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dotychczas nie zostaly podjete zadne decyzje, kt6re przesadzalyby 0 tym, kt6re gimnazjum
bedzie budowane w pierwszej kolejnosci.

Radny Boguslaw Dabkowski stwierdzil, ze np. w Kobylce gimnazja zostaly zlokalizowane
w istniejacych szkolach podstawowych; podkreslil, ze budzet Marek to budzet oswiatowy,
gdzie 52% budzetu przeznaczane jest na finansowanie oswiaty; zgodzil site, ze gimnazjum
trzeba wybudowac, ale przedstawione w analizie koszty sa zbyt wysokie; zwr6cil rowniez
uwage, ze mlodziez i rodzice decydujac 0 wyborze gimnazjum nie kieruja site lokalizacja
szkoly, czy jakoscia budynku, ale najwazniejsza spraw,! sa osiagniecia szkoly i wyniki
egzamin6w; zauwazyl, ze na terenie Marek ok. 10 tysiecy os6b nie jest zarneldowanych
i dlatego trzeba promowac meldowanie site w Markach i skladanie NIP 3, a srodki, kt6re
wplyna z tego tytulu do budzetu miasta moga w duzej czesci sfinansowac budowe. .
gimnazjum,

Radny Tadeusz Sklodowski stwierdzil, ze nie rna zadnych watpliwosci, ze partner prywatny
chce na takim przedsiewzieciu zarobic; w najblizszym czasie miasto bedzie potrzebowalo
duzych srodkow na budowe gimnazjum i na budowe ulic (kanalizacje buduje Wodociag
Marecki); potwierdzil, ze corocznie miasto wydaje 4 - 5 milion6w na oswiatowe wydatki
inwestycyjne; jego zdaniem miasto moze wygospodarowac ze srodkow wlasnych 15 min na
budowe gimnazjum, a kolejne 15 min mozna pozyskac z kredytu; dodal rowniez,
ze zakladajac budowe gimnazjum przy ul. Wsp61nej nalezy zalozyc likwidacje gimnazjum
nr 2 w Markach.

Burmistrz Janusz Werczyriski zapewnil, ze akcja zachecania mieszkancow do meldowania site
w Markach trwa od lat; zwr6cil uwage, ze nie mozna porownywac Marek z gminarni
osciennymi, bo Marki maja znacznie wieksza powierzchnie i sa inaczej usytuowane, gdyby
byly np. tylko dwie szkoly podstawowe, to powstalby problem dowozenia dzieci do szkoly 
problem komunikacyjny; zgodzil site z watpliwosciami dotyczacymi formuly partnerstwa
publiczno - prywatnego, jednak kiedy przeanalizowany zostanie budzet i wszystkie niezbedne
inwestycje zapisane w WPI, lacznie z kanalizacja, to okaze site, ze miasto nie rna srodkow na
wybudowanie gimnazjum;
Burmistrz zaproponowal zakonczenie dyskusji w tym punkcie porzadku obrad i ponowne
spotkanie w niedlugim czasie, aby przeanalizowac dotychczas zgromadzone informacje
i podjac decyzje w kwestii budowy nowego gimnazjum w Markach.

W dyskusji glos zabrali rowniez radni: Filip Rzewski i Marek Szczepanowski.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zlozyla wniosek ,,0 zakonczenie dyskusji
w dniu dzisiejszym" i poddala go pod glosowanie.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych site - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczaca Rady zamknela dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.
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Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uehwaly w sprawie remontu pomnika ,,10 powieszonyeh"
w Markach usytuowanego na skwerze pm naroiniku ulie Ignaeego Paderewskiego
i Marszalka J6zefa Pilsudskiego (Druk nr 480).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil koncepcje zagospodarowania terenu wokol
pomnika, ktora powstala dzieki osobistemu zaangazowaniu radnego Bogusiawa
Dabkowskiego;
Burmistrz zwrocil uwage, ze najistotniejsza jest wymiana glownych elementow
konstrukcyjnych pomnika (fundamentu oraz trzonu zelbetowego), trzon pomnika zostanie
oblozony nowymi plytami granitowymi (typu Belfast - Zespol Doradczy jednoznacznie
okreslil wymagania dotyczace rodzaju, barwy i jednolitosci tej barwy oraz grubosci
kamienia), renowacji poddana zostanie rzezba orla, a takze zostanie wymieniona istniejaca
tablica z napisem na granitowa, natomiast ze wzgledu na bardzo duze koszty proponowane
jest ograniczenie powierzchni podestu wokol pomnika; przygotowywana jest dokumentacja
techniczna (opis techniczny stanowi zalacznik nr 4 do protokolu); prowadzone sa konsultacje
z Rada Ochrony Pamieci Walk i Meczenstwa w sprawie uzgodnienia dokumentacji,
sformulowania napisu na tablicy, jest rowniez szansa na uzyskanie dofinansowania na to
zadanie nawet w 20% wysokosci; konsultacje prowadzone sa rowniez z Wojewodzkim
Konserwatorem Zabytkow (kopie pism stanowia zalacznik nr 5 do protokolu);
Burmistrz poinformowal, ze podjecie uchwaly jest niezbedne, poniewaz Rada Ochrony
Pamieci Walk i Meczenstwa wymaga potwierdzenia, ze to przedsiewziecie jest akceptowane
przez spolecznosc lokalna, ktorej przedstawicielami sa radni.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 480.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 480 zglaszajac jednoczesnie dwie poprawki:
1) nowe brzmienie tytulu uchwaly: "w sprawie remontu pomnika ,,10 powieszonych"
w Markach usytuowanego na skwerze u zbiegu ulicy Ignacego Paderewskiego z Aleja
Marszalka Jozefa Pilsudskiego"
2) § 1 w brzmieniu: "wyraza sie zgode na przeprowadzenie remontu pomnika ,,10
powieszonych" z zachowaniem dotychczasowego ukladu budowli."
Przewodniczacy Komisji Marek Kroczek poinformowal, ze w trakcie posiedzenia Komisji
zostalo zaprezentowane stanowisko i wnioski Spolecznego Zespolu Doradczego ds. renowacji
pomnika ,,10 powieszonych" w Markach, ktorego czlonkami sa; Boguslaw Dabkowski,
Zbigniew Paciorek oraz Marek Kroczek.

W dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, Urszula Paszkiewicz, Maria
Przybysz - Piwko, Marek Kroczek, Marek Marik oraz Burmistrz Janusz Werczynski,

Radny Tadeusz Sklodowski zaproponowal, aby § 1 otrzymal brzmienie: .wyraza sie zgode na
przeprowadzenie remontu pomnika ,,10 powieszonych" z zachowaniem dotychczasowej
lokalizacji z jednoczesnym zagospodarowaniem terenu"; mozna rowniez dodac, ze inwestycja
moze bye prowadzona etapami.
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Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zaproponowala, aby § 1 otrzymal brzmienie:
"wyraza si~ zgode na przeprowadzenie remontu pomnika ,,10 powieszonych" z zachowaniem
dotychczasowego ukladu budowli oraz zagospodarowanie jego otoczenia."

Ustalono, ze ta propozycja zapisu § 1 spelnia wszystkie postulaty.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
wniosku, aby § 1 otrzymal brzmienie: .wyraza sie zgode na przeprowadzenie remontu
pomnika ,,10 powieszonych" z zachowaniem dotychczasowego ukladu budowli oraz
zagospodarowanie jego otoczenia."

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly zawartej w Druku nr 480, z uwzglednieniem wniosku dotyczacym zmiany zapisu
§ 1 oraz wniosku Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu w sprawie nowego brzmienia tytulu
uchwaly "w sprawie remontu pomnika ,,10 powieszonych" w Markach usytuowanego na
skwerze u zbiegu ulicy Ignacego Paderewskiego z Aleja Marszalka Jozefa Pilsudskiego".

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLl404/20 10 i stanowi zalacznik nr 6 do
protokolu.

Pkt 8. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 477).

Inforrnacja 0 pracy Burrnistrza od 30 marca do 30 kwietnia 2010 roku stanowi zalacznik nr 7
do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sforrnulowane przez radnych:
Jacka Orycha dotyczace punkt6w: 4, 9, 11, 17;
Paola Chojnowskiego dotyczace punktu: 4;
Jana Orlowskiego dotyczace punktu: 4.

Pkt 9. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania bud:ietu
miasta Marki za 2009 rok (Druk nr 460):

a) przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania
z wykonania bud:ietu miasta Marki za 2009 rok,
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Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2009 rok stanowi zalacznik ill 8
do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyriski przedstawil w formie prezentacji multimedialnej sprawozdanie
z wykonania budzetu za 2009 rok (prezentacja stanowi zalacznik nr 9 do protokolu).
Szczegolna uwage zwr6cil m.in. na:

• wykonanie dochod6w budzetu miasta w wysokosci 60.077.485 zlotych tj. 92,2%
• wykonanie dochod6w w Dzialach: 700 - gospodarka mieszkaniowa; 756 - dochody od

os6b prawnych, od os6b fizycznych i od jednostek nieposiadajacych osobowosci prawnej,
w tym dochody z tytulu podatku od nieruchornosci; 758 - rozne rozliczenia (czesc
oswiatowa subwencji og6Inej);

• wykonanie wydatk6w budzetu miasta w wysokosci 62.740.082 zlotych tj. 90,7%
• wykonanie dochod6w w Dzialach: 600 - transport i lacznosc; 700 - gospodarka

mieszkaniowa, w tym wysokosc wplat za mieszkania komunalne oraz wysokosc srodkow
na utrzymanie budynk6w komunalnych; 750 - administracja publiczna, 757 i 758 
obsluga dlugu publicznego i rozne rozliczenia; 80 I - oswiata i wychowanie, w tym:
wysokosc wydatk6w na utrzymanie plac6wek oswiatowych i inwestycje oswiatowe; 852
opieka spoleczna, w tym strukture finansowania opieki spolecznej.

b) zapoznanie sill z opini!! Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
w sprawie Sprawozdania,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila Uchwale Nr 48/W/I0 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 kwietnia 2010 roku
w sprawie wydania opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Miasta Marki sprawozdaniu
z wykonania budzetu za 2009 rok.

Uchwala nr 48/W/IO pozytywnie opiniujaca sprawozdanie z wykonania budzetu za 2009 rok
stanowi zalacznik nr 10 do protokolu,

c) zapoznanie sie z opini!!Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzeziriska odczytala:
• opinie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki

za 2009 rok - opinia stanowi zalacznik ill 11 do protokolu,
• uchwale Komisji Rewizyjnej z dnia 14 kwietnia 2010 roku w sprawie udzielenia

absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za rok 2009 - uchwala stanowi zalacznik
nr 12 do protokolu,

• wniosek Komisji Rewizyjnej 0 udzielenie Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium
za 2009 rok - wniosek stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

d) zapoznanie sie z opini!! Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
wniosku 0 udzielenie absolutorium,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila Uchwale Nr 123/W/I0 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 kwietnia 2010 roku
w sprawie opinii 0 przedlozonym przez Komisje Rewizyjna Rady Miasta wniosku
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki z tytulu wykonania budzetu Miasta za
2009 rok.
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Uchwala nr 123/W/l0 pozytywnie opimujaca wniosek Komisji Rewizyjnej 0 udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki z tytulu wykonania budzetu miasta za 2009 rok
stanowi zalacznik nr 14 do protokolu.

e) dyskusja,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko otworzyla dyskusje.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania formulowane przez radnych:
Jacka Orycha, Jana Orlowskiego, Tadeusza Sklodowskiego.

Radny Jacek Orych zwr6cil uwage, ze gmina Marki sklada za malo wnioskow
o dofinansowanie roznego rodzaju przedsiewziec ze srodkow zewnetrznych, np. unijnych.

Radny Jan Orlowski zlozyl wniosek ,,0 powolanie komisji kontrolnej do stwierdzenia
zgodnosci zakupu i wykonanych uslug remontowych, jakie gmina Miasto Marki prowadzila
w 2009 roku w zakresie uslug remontowych, konserwacji, napraw, roboty budowlane."
Wniosek stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Radny Tadeusz Sklodowski poddal krytycznej analizie tekst Sprawozdania z wykonania
budzetu Miasta Marki za 2009 rok.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje.

1) podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 16 do protokolu.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala projekt uchwaly w sprawie
udzielenia Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2009 rok
i poddala go pod glosowanie.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 14
przeciw-4
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecny J.Orych).

Uchwala zostala podjeta bezwzgledna wiekszoscia glos6w ustawowego skladu Rady Miasta
Marki, otrzymala Nr XLl40S/201 0 i stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyriski podziekowal Radzie Miasta za udzielenie absolutorium,
podziekowal rowniez pracownikom Urzedu Miasta Marki i jednostek organizacyjnych za
rzetelna.dobra wspolprace.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku radnego Jana
Orlowskiego: ,,0 powolanie komisji kontrolnej do stwierdzenia zgodnosci zakupu
i wykonanych uslug remontowych, jakie gmina Miasto Marki prowadzila w 2009 roku
w zakresie uslug remontowych, konserwacji, napraw, roboty budowlane."
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Glosowanie
za przyj eciem wniosku - 4
przeciw- II
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecny J.Orych).

Wniosek zostal odrzucony.

Pkt 10. RozpatrzeDie projektu uchwaly zmieDiajacej uchwale Dr XXVI/365/2010 Rady
Miasta Marki z dDia 20 styczDia 2010 roku w sprawie budi:etu Miasta Marki Da 2010
rok (Druk Dr476).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 18 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczyriski omowil proponowane zmiany budzetu zawarte w Druku nr 476
(materialy opisowe stanowia integralna czesc projektu uchwaly, str. 3).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 476.

Radny Ryszard Korotko zlozyl wniosek, aby pozostawic w tym sarnym dziale kwote 76
tysiecy zlotych, zaoszczedzona w wyniku korzystnie rozstrzygnietych przetarg6w
z przeznaczeniem na inwestycje oswietleniowe,

Wiecej uwag nie zgloszono,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku zlozonego
przez radnego Ryszarda Korotko.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - I
przeciw-12
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych (nieobecni: P.Adarnczyk, M.Grabowski,
K.K,<dzierski, G.Mlodzianowski, J.Orych).

Wniosek zostal odrzucony.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXVI/365/2010 Rady Miasta Marki z dnia 20 stycznia
2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok (Druk nr 476).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 13
przeciw- I
wstrzymuj acych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych (nieobecni: P.Adarnczyk, M.Grabowski,
K.K,<dzierski, G.Mlodzianowski, J.Orych).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl406120 I0 i stanowi zalacznik nr 19 do protokolu.
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Pkt 11. Rozpatrzenie oroiektu uchwalv w sprawie przvznania pierwszenstwa
w nabywaniu lokali uZytkowych stanowiacych wlasnosc Miasta Marki oraz okreslenia
zasad sprzedaZy (Druk nr 452).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 20 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze zmiana ustawy 0 gospodarce
nieruchomosciami daje organowi uchwalodawczemu gminy uprawnienie do okreslania zasad
pierwszenstwa w nabywaniu gminnych lokali uzytkowych dla najemcow tych lokali;
w zwiazku z wystapieniem wieloletniego najemcy lokalu uzytkowego, wchodzacego w sklad
zasobow komunalnych miasta Marki, 0 odsprzedanie mu tego lokalu, niezbedne jest ustalenie
warunkow, na ktorych taka sprzedaz moglaby sie odbywac; jednoczesnie Burrnistrz zapewnil,
ze w projekcie uchwaly zawarte sa jedynie ogolne zasady, natomiast kazdorazowo,
w drodze podjecia odrebnej uchwaly Rada Miasta zdecyduje 0 tym, czy dany lokal bedzie
sprzedany.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 452.

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Chojnowski, Jan Orlowski, Maria Przybysz - Piwko,
Marek Kroczek, Marek Malik, Tadeusz Sklodowski, Ryszard Korotko.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie przyznania pierwszenstwa w nabywaniu lokali
uzytkowych stanowiacych wlasnosc Miasta Marki oraz okreslenia zasad sprzedazy
(Druk nr 452).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 9
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, E.Brzozowska,
K.Kc<dzierski, G. Mlodzianowski, J.Orych, M.Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr XLl407/20 I0 i stanowi zalacznik nr 21 do protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Wolominskiemu (Druk nr 469).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 22 do protokolu,

Burrnistrz Janusz Werczyriski przypomnial, ze od lat wspolpracujemy z Powiatem realizujac
wspolnie program profilaktyki nowotworow piersi u kobiet w wieku 40 lat i powyzej; koszt
uslugi polegajacej na badaniu mammograficznym poniesie pacjentka w wysokosci 12,- zl,
gmina Marki 30,- zl oraz powiat w wysokosci 20,- zl; wskazana w uchwale kwota 15 tysiecy
zlotych zostanie wykorzystana tylko w takiej czesci, ile mieszkanek Marek skorzysta
zprogramu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 469.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolominskiemu (Druk nr 469).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P.Adarnczyk, E.Brzozowska,
K.K.,:dzierski, G. Mlodzianowski, J.Orych, M.Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl408/2010 i stanowi zalacznik nr 23 do protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uehwaly w sprawie udzielenia pomoey finansowej
Powiatowi Wolominsltiemn (Druk nr 470).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 24 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przypornnial, ze od lat w budzecie miasta Marki rezerwowane
sa srodki przeznaczone na zakupy inwestycyjne Panstwowej Strazy Pozarnej; w marcu
wplynal wniosek 0 zawarcie umowy, w ramach ktorej gmina Marki przekaze srodki
z przeznaczeniem na zakup ciezkiego sarnochodu ratowniczo - gasniczego,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr 470.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolominskiemu (Druk nr 470).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P.Adarnczyk, E.Brzozowska,
K.K.,:dzierski, G. Mlodzianowski, J.Orych, M.Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl409/20 10 i stanowi zalacznik nr 25 do protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uehwaly w sprawie nadania nazw ulie drogom
wewnetrznym, stanowillcym wlasnosc Gminy Miasta Mariti (Druk nr 468).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 26 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly; proponowane nazwy ulic dla drog
wewnetrznych to: Tadeusza Jasinskiego, Generala Wladyslawa Sikorskiego, Wilgi, Boleslawa
Chrobrego.
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Komisja Oswiaty, Kultury Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 468.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nadania nazw ulic drogom wewnetrznym, stanowiacym wlasnosc Gminy
Miasta Marki (Druk nr 468).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, E.Brzozowska,
K.K~dzierski, G. Mlodzianowski, J.Orych, M.Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl41 0/2010 i stanowi zalacznik nr 27 do protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej Dieruchomosci gruntowej
(Druk Dr 479).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 28 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy nabycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidencyjny nr 37/9 0 powierzchni 77 m2 z obrebu
1-01 z przeznaczeniem pod budowe ul. Pogodnej (drogi publicznej); Burmistrz
poinformowal, ze w wyniku dlugich negocjacji, ktore nie przyniosly skutku zlecona zostala
wycena, w ktorej m2 nieruchomosci wyceniono na kwote 345,- zl; zdaniem Burmistrzajest to
bardzo wygorowana cena; jesli Rada Miasta rue podejmie omawianej uchwaly, wlasciciele
nieruchomosci beda mogli wystapic na droge sadowa,
Burmistrz udzielil rowniez odpowiedzi na pytanie radnego Bogdana Trzemeckiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr 479.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 479).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 0
przeciw- 13
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, 1. Orych, M. Szczepanowski).
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Rada Miasta Marki nie podjela uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 479).

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie Dieskorzvstania z przyslugujacego
GmiDie prawa pierwokupu (Druk nr 471).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 29 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 52170 0 pow. 602 m2 w obrebie 4-11 polozonej przy ul. Bocianiej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacje celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr 471.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu
(Druk nr 471).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, E.Brzozowska,
K.K~dzierski,G. Mlodzianowski, J.Orych, M.Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XL/41l/20 10 i stanowi zalacznik nr 30 do protokolu,

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie DieskorzvstaDia z przyslugujacego
GmiDie prawa pierwokupu (Druk Dr 475).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 31 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy dzialki numer
ewidencyjny 52/68 0 pow. 600 m2 w obrebie 4-11 polozonej przy ul. Bocianiej.
Nieruchornosc nie jest przeznaczona na realizacje celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 475.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu
(Druk nr 475).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl412/20 10 i stanowi zalacznik nr 32 do protokolu.

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzvstania z przyslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 478).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 33 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 52/96 0 pow. 600 m2 w obrebie 4-11 polozonej przy ul. Bocianiej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacje celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 478.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu
(Druk nr 478).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl413/20 10 i stanowi zalacznik nr 34 do protokolu.

Pkt 19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 472).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 35 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzierzawy
zabudowanej nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 12 m2

, polozonej przy ul. Pilsudskiego
81, stanowiacej czesc dzialki 0 numerze ewidencyjnym 162 z obrebu 3-08, z przeznaczeniem
pod garaz,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 472.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 472).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - IS
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo IS. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl41412010 i stanowi zalacznik nr 36 do protokolu.

Pkt 20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieri:awy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 473).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 37 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy dzierzawy na okres 3 lat
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 12,5 m2

, stanowiacej CZl(SC dzialki
o numerze ewidencyjnym 2/33 z obrebu 1-10, z przeznaczeniem na poprawienie
zagospodarowania nieruchomosci,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr 473.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 473).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - IS
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl415/2010 i stanowi zalacznik nr 38 do protokolu.

Pkt 21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uZyczenia lokalu uZytkowego
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 474).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 39 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotyczacy zawarcia umowy uzyczenia
na okres 3 lat lokalu uzytkowego 0 powierzchni 18 m2 w budynku przy ul. Pilsudskiego 86
z przeznaczeniem dla potrzeb Stowarzyszenia Organizator6w Zatrudniania Osob
Niepelnosprawnych.
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 474.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie uzyczenia lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk ill

474).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl416/20 I0 i stanowi zalacznik ill 40 do protokolu,

Pkt 22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Kur na
dzialalnosc Burmistrza (Druk nr 463).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik ill 41 do protokolu.

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska odczytala projekt uchwaly, w ktorej
skarge pani Jolanty Kur na dzialalnosc Burmistrza uznaje sie za niezasadna,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Kur na dzialalnosc Burmistrza (Druk ill 463).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl417/2010 i stanowi zalacznik ill 42 do protokolu,

Pkt 23. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Klimkiewicz
na dzialalnosc kierownika Zakladu Uslug Komunalnych (Druk nr 464).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik ill 43 do protokolu,

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska odczytala projekt uchwaly, w ktorej
skarge pani Jolanty Klimkiewicz na dzialalnosc kierownika Zakladu Uslug Komunalnych
uznaje sie za niezasadna,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podj eta,
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Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie skargi pani Jolanty Klimkiewicz na dzialalnosc kierownika Zakladu Uslug
Komunalnych (Druk nr 464).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 13
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl418/2010 i stanowi zalacznik nr 44 do protokolu.

Pkt 24. Interpelacje i zapytania radnych.

l.Radny Ryszard Korotko zapytala, czy gmina Marki zglosila akces do programu "Bialy
Orlik" - lodowisko sezonowe skladane, ktorego calkowity koszt wynosi 600 tysiecy zlotych
i mozna uzyskac dofinansowanie w wysokosci 33%?

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze nie zostal zlozony wniosek na taki program;
Burmistrz zwrocil uwage na bardzo wysokie koszty realizacji tego przedsiewziecia
oraz wysokie koszty zwiazane z utrzymaniem lodowiska.

2.Radny Boguslaw Dabkowski zapytal, kto sprawdza ogrodki jordanowskie?

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk odpowiedzial, ze nadzor nad placami zabaw jest
wykonywany przez Zaklad Uslug Komunalnych.

3.Radny Boguslaw Dabkowski stwierdzil, ze palarnia kawy Tchibo z1okalizowana na
ul. Slonecznej w Markach zanieczyszcza powietrze; zdaniem radnego Rada Miasta powinna
wystapic do firmy Tchibo, aby zalozyla lepsze filtry i sprawila, aby ponosili konsekwencje.

Nie zostala podjeta dyskusja.

4.Radny Marek Marik zaproponowal, aby w najblizszym czasie odbyla sie debata w sprawie
budowy nowego gimnazjum.

Burmistrz Janusz Werczynski zapewnil, ze zorganizuje takie spotkanie.

5.Radny Tadeusz Sklodowski odczytal interpelacje z dnia 24 marca 2010 roku dotyczaca
utrudnienia w ruchu na ul. Karlowicza.
Kopia interpelacji stanowi zalacznik nr 45 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 29 do protokolu.
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Pkt 25. Sprawy r6:i:ne.

l.Radny Marek Kroczek zaprosil radnych do udzialu i pomocy w realizacji przedsiewziecia
pt. Gwiezdzisty Rajd Rowerowy "Bojowym Szlakiem ks. mjr Ignacego Skorupki", kt6ry
odbedzie sie w dniu 15 maja 2010 roku, zorganizowanym przez Diecezje Warszawsko 
Praska, Archidiecezje Warszawska, Ordynariat Polowy Wojska Polskiego, Diecezjalny
Osrodek Duszpasterstwa Akademickiego .Arka", Duszpasterstwo Akademickie Sw. Anny
oraz Warszawskie Towarzystwo Cyklist6w.
Przypomnial rowniez, ze 22 maja 2010 roku rusza VII Marecka Maj6wka Rowerowa
organizowana przez Burmistrza Miasta Marki, Akcje Katolicka w Markach oraz
Towarzystwo Przyjaci61 Marek.

2.Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze Policja otrzymala pieniadze na
dokonczenie budowy komisariatu policji w Markach; jest juz projekt porozumienia porniedzy
miastem Marki a Komendantem Stolecznym Policji w Warszawie w sprawie uczestnictwa
miasta w wydatkach inwestycyjnych na budowe nowej siedziby komisariatu w Markach;
wstepnie uzgodniony projekt porozumienia zawiera nastepujace ustalenia: 700 tysiecy
zlotych, kt6re zadeklarowala grnina bedzie uruchamiala sukcesywnie w czasie calego procesu
budowlanego, w ten sposob, ze beda do nas przysylane kopie faktur, a my bedziemy y,
wartosciprzesylali na rachunek wskazany w porozumieniu do czasu wyczerpania sie puli 700
tysiecy; jezeli przedsiewziecie nie zostanie zakonczone, w sensie prawnym, do 31 grudnia
2010 roku w6wczas srodki te wraz z naleznymi odsetkami zostana zwrocone miastu Marki;
Burmistrz poprosil 0 akceptacje zalozen porozumienia.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie.

Glosowanie
za akceptacja zalozen porozumienia - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, E. Brzozowska,
K. Kedzierski, G. Mlodzianowski, J. Orych, M. Szczepanowski).

Rada Miasta Marki zaakceptowala przedstawione przez Burmistrza zalozenia porozumienia
miasta Marki z Komendantem Stolecznym Policji w Warszawie w sprawie uczestnictwa
miasta w wydatkach inwestycyjnych na budowe nowej siedziby komisariatu w Markach.

3.Radny Jan Orlowski zaprosil na organizowany przez PZW Festyn wedkarski z okazji Dnia
Dziecka organizowany pod patronatem Burmistrza Miasta Marki, kt6ry odbedzie sie w dniu
30 maja 2010 roku.

4.Przewodniczqca Rady Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze do wiadomosci Rady
Miasta wplynely dwa pisma:
- Wsp61noty mieszkaniowej "W Sosnowym Lesie" w sprawie budowy chodnika przy
ul. Slonecznej - kopia pisma stanowi zalacznik nr 47 do protokolu;
- protest mieszkancow osiedli przy ul. Zwirowej i ul. Piaskowej przeciwko udzieleniu
zezwolenia na sprzedaz alkoholu osobom prowadzacym dzialalnosc gospodarcza przy
ul. Zwirowej 6 w Markach - kopia pisma stanowi zalacznik nr 48 do protokolu.

Wiecej spraw nie zgloszono.
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Pkt 26. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 2100 Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela XL sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg

mgr incberg
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